



combining individual strengths
with collective intelligence

[Download auf Deutsch & English page 2](#)

Inhouse Workshop: ENERGY – BOOST!

Resilienz ist in aller Munde und so wichtig – joy2lead unterstützt Sie dabei:

Möchten Sie Ihren Mitarbeitenden einen Tag ermöglichen, um sich emotional, mental und physisch mit neuer positiver Energie und sinnvollen Handlungsimpulsen aufzuladen?

Wir schaffen die Rahmenbedingungen, damit dies fokussiert, spielerisch und freudvoll erlebt werden kann.

Gruppengrösse:

15 – max. 30 Personen mit 2 Coaches

1 Tag

an einem Ort, wo die Kräfte der Natur positiv miteinander wirken können.

Sprachen:

Deutsch / Mundart, Englisch, Französisch

Investition:

1 Tag mit 2 Coaches

Fahrtspesen, evtl. Übernachtung, Raummiete

Fr. 6'000.-

nach Aufwand



combining individual strengths
with collective intelligence

Download auf Deutsch & English page 2

Everyone talks about resilience! We at joy2lead help you to achieve it:

Inhouse workshop: ENERGY – BOOST!

Do you want to provide your employees with the opportunity to recharge emotionally, mentally, and physically with new positive energy and meaningful action impulses?

We create the framework for this experience in a focused, playful, and joyful way.

Group size:

15 – max. 30 people with 2 Coaches

Duration:

1 day at a location where the forces of nature can positively influence the experience.

Languages:

German / Swiss German, English, French

Investment:

1 Day with 2 Coaches:

Travel expenses, accommodation, and room rental

CHF 6'000.-
at cost